

CHINA

Tour Code: CCW6



Quality China Tour

6Days 5Nights

冰雪奇缘瓦屋山

成都/乐山/峨眉山/眉山 SNOWLY -

纯玩无购物 IO SHOPPING

WAWU MOUNTAIN

CHENGDU/LESHAN/EMEI MOUNTIAN/MEISHAN

温泉酒店

无购物 **NO SHOPPING**

第1天 吉隆坡 成都 [机上用餐]

◆ 集合于机场,飞往【成都】

第2天 成都[2.5小时]乐山[2小时]峨眉山 [平/中/晚餐]

- ◆ 黄龙溪古镇【汉服体验】
- ◆ 乐山大佛【船游】

被联合国教科文组织批准为"世界文化与自然遗产"。乐山大佛的造 |型为弥勒佛坐像,是唐代摩崖造像艺术的精品。



第3天 峨眉山 [平/中/晚餐]

◆ 峨眉山金顶【往返缆车+VIP包车至缆车站】

为峨眉精华所在。金顶上的四面十方普贤菩萨金像是众多游客来峨眉 |山的必游之地,除了之外,金顶还有一座华严寺。

※12月20号以后出发的团队赠送金顶滑雪场。

客人可自费体验双板滑雪、儿童飞船、雪地坦克等项目。

第4天 峨眉山[2小时]瓦屋山[1.5小时]眉山 [平/中/晚餐]

◆瓦屋山【往返缆车】**上娱乐项目自理

是亚洲最大桌山。雪松、雾松、冰瀑、冻湖在瓦屋山随处可见。因其 特殊的地理位置,极易出现云海、日出、星空、佛光、等神奇的天象 |景观。

◆ 东坡印象水街夜景

第5天 眉山[1小时]成都 [平/中/晚餐]

◆ 熊猫基地【含电瓶车】

与大熊猫亲密接触是这里的特色,游客来这里,可近距离观看大熊猫 的生活状态。这里还设有"熊猫别墅"就是熊猫的封闭休闲场所。

- ◆ 文殊院
- ◆ 文殊坊步行街
- ◆ 宽窄巷子
- ◆ 能猫邮局【赠送熊猫明信片】

第6天 成都一吉隆坡[平/机上用餐]

◆ 送往机场,返回温馨的家园

DAY 1 Kuala Lumpur — Chengdu [MOB]

◆ Assemble at airport for flight to [Chengdu]

DAY 2 Chengdu [2.5hrs] Leshan [2hrs] Mt.Emei [B/L/D]

- ◆ Huanglongxi Ancient Town [Hanfu wearing experience]
- ◆ Leshan Giant Buddha [Boat Ride]

 The largest Buddha sculpture in the world, which was carved in | Tang Dynasty for controlling the flood.



DAY 3 Mt.Emei [B/L/D]

◆ Mount Emei Golden Peak

[Included 2ways cable car + VIP charter]

Is crowned with a 48-meter-tall bronze statue of puxian, with high artistic and cultural value.

*For departures after December 20th, Mount Emei offers complimentary access to the Golden Peak's Ski Resort. Guests can opt for additional experiences such as snowboarding, children's flying saucers, snow tanks, etc., at their own expense

DAY 4 Mt.Emei [2hrs] Mt.Wawu [1.5hrs] Meishan [B/L/D]

- ◆ Wawu Mountain [Included 2ways cable car]

 The largest mesa in Asia. Cedars, rime, icefalls, and frozen lakes are common sights on Mount Wawu. Due to its unique geographical location, spectacular natural phenomena such as sea of clouds, sunrise, starry skies, and Buddha's light are frequently observed.
- ◆ Dongpo Impression Water Street [Night View]

DAY 5 Meishan [shrs] Chengdu [B/L/D]

 Chengdu Research Base of Giant Panda Breeding [Incldued buggy]

Giant pandas live in large naturalistic habitats, which help the visitor to understand how these animals live in the wild.

- ♦ Wenshu Monastery+ Pedestrian Street
- ♦ Kuanzhai Alley
- ◆ Panda Post Office [Free post card]

DAY 6 Chengdu → Kuala Lumpur [B/MOB]

♦ Transfer to airport, home sweet home.

推荐自费: 峨眉山圣象晚会 = 人民币240/人

OPTIONAL TOUR: Emeishan Sacred Elephant Evening Performance = RMB 240/PAX



一定要在冬天去一次峨眉山



梦回大宋不夜城 Dreaming Backto the Nightless City of the Song Dynasty



山乃一尊佛,佛亦一座山 The mountain is a Buddha, the Buddha is a mountain

中国国宝 Ghina national treasure



餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

| DAYS | 早餐 | 午餐 | 晚餐 | 精选酒店 |
|------|--------------|-------------------------|------------------------|--|
| | BREAKFAST | LUNCH | DINNER | SELECTED HOTELS |
| 1 | - | - | 机上用餐 On Board | 5★ 天府临空智选假日酒店或同级 Holiday Inn Express or Similar |
| 2 | 酒店内 | 古镇风味 60 | 酒店内 80 | 5★ 御泉湾温泉酒店或同级 |
| | Hotel | Guzhen Cuisine | Hotel Dinner | Royal Spring Hotel or Similar |
| 3 | 酒店内 | 峨眉山风味 60 | 柴火鸡宴 80 | 5★ 御泉湾温泉酒店或同级 |
| | Hotel | Emei Cuisine | Firewood Chicken Feast | Royal Spring Hotel or Similar |
| 4 | 酒店内 | 中式合菜 60 | 晚餐自理 | 5★ 岷江东湖酒店或同级 |
| | Hotel | Chinese Cuisine | Own Arrangement | Minjiang Donghu Hotel or Similar |
| 5 | 酒店内 | 精品素食 100 | 网红火锅店 150 | 5★ 成都帝盛酒店或同级 |
| | Hotel | Vegetarian Feast | Hot Pot | Dorsett Chengdu or Similar |
| 6 | 酒店内 Hotel | 午餐自理 Own Arrangement | 机上用餐 On Board | - |

注意:餐食安排会因航班及交通路况做出更改

行程特色 HIGHLIGHTS



美食飨宴:

- **◇**小红书推荐【复古风火锅店】
- **▼特別安排【素食宴】去油解腻**



绝佳体验:

- 望 瓦屋山【绝美雪景】
 - **⋈峨眉山【VIP包车+滑雪场】**
 - ●乐山【船游大佛】



酒店安排:

- ❤2晚峨眉山温泉酒店
- ●2晚国际5★酒店



Gastronomic Feast:



Experience:

- **⊗** Mt.Wawu [Exquisite Snowy Landscape]
- **⊗** Mt.Emei [VIP Charter bus+Ski Resort]



Hotel:

- ' ⊙ 2 Nights stay at Hot spring hotel



Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired. Travel Insurance - - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- I. Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- 2. All pictures shown are for illustration purpose only.
- 3. Tours are conducted in Mandarin.
- 4. Triple Room Third person shall be based on rollaway bed.
- 5. Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- 6. In-coach Shopping For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

Travel Essentials 旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起),并 且取得必要的签证和准证。

旅游保险-出发前,建议您购买全面的旅游保险。

Terms & Conditions 条规:

- 1.行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动, 恕不另行通知。
- 2.以上图片仅供参考, 请以实物为准。
- 3. 所有行程以中文讲解为主,
- 4.三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。
- 5. 团费仅适用于大马公民,外国公民则需缴付额外费用。
- 6. 车上购物 为了您的方便起见,车上会售卖道地小吃。若您有兴趣购 买, 请向我们的导游洽询。

- I.ALL MISC charges are subject to change without prior notice
- 2. Seat availability and tour fare discount are subject to first come first served
- 3.Flight schedule above is subject to change.
 4.Customer is required to re-confirm the latest flight schedule with our Tour Consultant before proceeding to purchase any domestic and / or transportation tickets.









